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PROTOKÓŁ NR LXV/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2023 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 3:30 - 4:56) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXV w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Zastępcę Burmistrza 

Łobza Tomasza Sobolewskiego, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, zaproszonych gości 

oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 4:57 - 5:17) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad LXV sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Uroczyste wręczenie nagród za osiągniecia sportowe w roku 2022;  

5. Podziękowania Burmistrza Łobza i Rady Miejskiej w Łobzie dla Pana Sołtysa Antoniego 

Kużela w związku z zakończeniem kadencji sołtysa w Wysiedlu;  

6. Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2022; 

7. Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych  

w tym zakresie na rok 2023; 

8. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

9. Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

http://www.bip.lobez.pl/
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na lata 2023-2032"; 

14. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

15. Komunikaty i informacje; 

16. Informacje Przewodniczącej Rady; 

17. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 5:18 - 6:00)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest 

Protokół Nr 64 z sesji, która odbyła się 30 marca 2023 r. (sesja zwyczajna) Protokół został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed 

dzisiejszymi obradami.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  

 
Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokół z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 4 Uroczyste wręczenie nagród za osiągniecia sportowe w roku 2022;  

(nagranie: 6:01 - 12:51)  

 

Nagrody i wyróżnienia za wybitne osiągnięcia sportowe w roku 2022 otrzymali:   

 

1. Pan Kazimierz Mikul – trener MKS „Olimp” Łobez; 

2. Natalia Urbańska – zawodniczka MKS „Olimp” Łobez; 

3. Filip Wojsz - zawodnik MKS „Olimp” Łobez; 

4. Pani Anna Zielińska – zawodniczka Ludowego Łobeskiego Klubu Biegacza „Trucht” Łobez 

(sekcja amatorska); 

5. Wyróżnienie dla najbardziej usportowionej szkoły podstawowej w Gminie Łobez w roku 

2022 otrzymuje Pan Mirosław Łowkiet dyrektor SP Nr 3 im. A. Mickiewicza w Łobzie. 

 

Ceremonii wręczenia nagród, wyróżnień i gratulacji dokonali Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz, Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski oraz Kierownik Wydziału Sportu i 

Turystyki Zdzisław Urbański.  

Pan Mirosław Łowkiet Dyrektor SP Nr 3 im. A. Mickiewicza w Łobzie podziękował Gminie 

Łobez oraz Starostwu Powiatowemu w Łobzie za wsparcie finansowe, które szkoła otrzymuje w 

ramach działań sportowych. 
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Ad. 5 Podziękowania Burmistrza Łobza i Rady Miejskiej w Łobzie dla Pana Sołtysa 

Antoniego Kużela w związku z zakończeniem kadencji sołtysa w Wysiedlu;  

(nagranie: 21:48 - 28:15)  

powiedziała, że  

 

Ceremonii wręczenia podziękowań dokonali Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz i Z-ca 

Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w imieniu Rady Miejskiej w Łobzie przekazała 

życzenia w formie wierszyka: 

Drogi Tośku! Tak się składa,  

że wygodnie się rozsiadasz 

I zza płotu patrzeć będziesz, 

jak urabia sobie ręce - 

  nowy Sołtys na Wysiedlu 

Przez lat wiele budowałeś 

z Mieszkańcami wioski chwałę 

Drogi, zieleń i chodniki; 

zasług Twoich nie policzyć - 

  gdyś Sołtysem był w Wysiedlu  

Stażu prawie lat trzydzieści:  

Ile wspomnień czas ten mieści,  

i odznaczeń honorowych;  

Ile nieraz bólów głowy -  

  boś Sołtysem był w Wysiedlu 

Niech Ci sprzyja łaska Boża,  

zdrowiem, szczęściem wynagrodzi,  

Niech prowadzi ludzka wdzięczność 

za te lata pracy ciężkiej -  

  gdyś Sołtysem był w Wysiedlu! 

 

Sołtys Antoni Kużel serdecznie podziękował Radnym, p. Burmistrzowi, pracownikom urzędu i 

wszystkim sołtysom za tą wspaniałą wieloletnią współpracę.  

Dziękując Panu Sołtysowi Antoniemu Kużlowi, równocześnie pogratulowano nowo wybranemu 

Sołtysowi sołectwa Wysiedle Panu Grzegorzowi Pomalejce i nowo wybranej Radzie Sołeckiej. 

Życząc wytrwałości i satysfakcji z wykonywanej funkcji.  

Sołtys sołectwa Wysiedle Grzegorz Pomalejko podziękował za zaufanie jakim został obdarzony 

przez mieszkańców.  

Ad. 6 Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2022; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 28:16 - 40:47)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Wydziału Sportu i Turystyki Zbigniew Urbański; 

Radna Krystyna Bogucka podziękowała pracownikom wydziału sportu za ich pracę a sołtysom 

za zaangażowanie w działalność sportową; Radna Joanna Janicka-Lont powiedziała, że sport u 

nas jest powiązany z kulturą. Wiele spotkań i imprez odbywa się w hali widowiskowo sportowej 

dziękuję za to wszystko. Radny Zbigniew Pudełko powiedział, że cieszą nas sukcesy sportowe 
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szkół. Pytanie tylko dlaczego jednej. Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk 

zwrócił uwagę na amatorską część sportu tenisa stołowego. Świetna współpraca z kierownikiem 

hali sportowej w tej materii, ona jest istnieje i za to dziękuję. Kierownik Wydziału Sportu i 

Turystyki Zbigniew Urbański podziękował za otrzymane podziękowania; Radna Wiesława 

Romejko powiedziała, że wszystkie podziękowania nie oddadzą tego co pracownicy wydziału 

robią na rzecz sportu. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - pamiętamy o bieżni,  

o drobnych pracach remontowych, o nawierzchni przed budynkiem, która też wymaga remontu. 

Wierze, że wraz z p. Burmistrzem uda nam się te środki zebrać. Jeszcze raz dziękuję wszystkim 

pracownikom i działaczom za pracą i wkład na rzecz krzewienia kultury fizycznej w naszej 

gminie.    

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych  

w tym zakresie na rok 2023; 

(nagranie: 40:48 – 1:13:17)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radny Zbigniew Pudełko przypomniał o potrzebach remontowych na 

ulicy Komuny Paryskiej. Odniósł się do fatalnego stanu dróg wojewódzkich. Ile w końcu 

będziemy czekać na te remonty. Trzeba przyjąć jakąś formę żądań a nie próśb. 

Radna Krystyna Bogucka poparła wypowiedź radnego Pudełki. W dalszej części dyskusji głos 

zabrał Dyrektor Zarządu dróg Powiatowych w Łobzie Zbigniew Bernacki poinformował o 

inwestycjach przeprowadzanych na terenie gminy Łobez. Omówił m.in. inwestycję drogową na 

ulicy Bocznej; Radna Joanna Janicka-Lont poruszyła sprawę dramatycznego stanu drogi 

wojewódzkiej nr 151; Radna Leokadia Włodarz odniosła się do parkingów przy ulicy Okopowej; 

Radna Wiesława Romejko podniosła sprawę koszenia trawy i sprzątania dróg. Odpowiedzi 

udzielił Dyrektor Zarządu dróg Powiatowych w Łobzie; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski 

poinformował, że ulica Ogrodowa będzie remontowana kompleksowo; Radny powiatowy 

Zdzisław Urbański zaapelował o zorganizowanie wspólnego spotkania z przedstawicielami 

zarządu dróg wojewódzkich. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zwróciła się do 

obecnego na sesji Zastępcy Burmistrza o zorganizowanie takiego spotkania. Radny Mariusz 

Wijatyk podniósł kwestię oczyszczania miasta. Zapytał czy drogi powiatowe wystąpiły o taką 

usługę do Łobeskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego. Dyrektor Zarządu dróg Powiatowych w 

Łobzie odpowiedział, że zwróciliśmy się m.in. do ŁPK o złożenie oferty, ale po wielu 

szczegółowych zapytaniach odpowiedzi ofertowej nie otrzymaliśmy. Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski porozmawiam z p. prezes w tej sprawie. W odniesieniu do spotkania z zarządem 

dróg wojewódzkich to oczywiście postaramy się je zorganizować.  

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przerwa 

Po przerwie i sprawdzeniu kworum Przewodnicząca Rady wznowiła obrady LXV sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie  

 

Ad. 8 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 
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(nagranie: 1:15:02 - 2:25:10) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski w odniesieniu do zapytania radnego Wijatyka o kwestię 

oczyszczania miasta poinformował, że w przerwie rozmawiał telefonicznie p. prezes ŁPK i tak 

jak mówiliśmy chęci są, ale problem polega na braku odpowiedniej ilości sprzętu do 

wykonywania odpowiedniej usługi. Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała czy 

poniedziałkowe spotkanie z p. prezes jest aktualne. Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski 

potwierdził, że tak. W dalszej części dyskusji wobec informacji o pracy Burmistrza Łobza w 

okresie międzysesyjnym głos zabrała dyrektor Żłobka Miejskiego Bajkowa Kraina w Łobzie 

Beata Maroszczuk poinformowała o funkcjonowaniu żłobka w Łobzie. Następnie głos zabrali: 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Dyrektor 

Żłobka Miejskiego Bajkowa Kraina w Łobzie Beata Maroszczuk; Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski; Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka – Lont; Radna 

Wiesława Romejko; Dyrektor Żłobka Miejskiego Bajkowa Kraina w Łobzie Beata Maroszczuk; 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radna 

Wiesława Romejko zapytała o spotkanie z firmą Eneris. Odpowiedzi udzielił  Z-ca Burmistrza 

Tomasz Sobolewski; Kierownik Wydziału IK Małgorzata Różańska, Radna Wiesława Romejko, 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Kierownik Wydziału IK Małgorzata Różańska, Następnie 

głos zabrali: Radny Mariusz Wijatyk, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radny Mariusz 

Wijatyk, Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski; Radna Wiesława Romejko; Z-ca Burmistrza 

Tomasz Sobolewski; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; Z-ca Burmistrza Tomasz 

Sobolewski; Radna Krystyna Bogucka; Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz. 

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 9 Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:25:11 - 2:26:04) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

  

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:26:05 – 2:30:04) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska omówiła wprowadzane zmiany budżetu gminy Łobez na 

rok 2023. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

UCHWAŁA NR LXV/423/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2023; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:30:05 – 2:31:41) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że w związku z art. 25a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ustawy o samorządzie gminnym, radny Antoni 

Kużel zobowiązany jest o wyłączenie z głosowania nad wymienioną uchwałą. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.   

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; obecny Niegłosujący 1; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

       

 

UCHWAŁA NR LXV/423/2023 

w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; - stanowi ona załącznik do 

protokołu 
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Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:31:42 – 2:33:45) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że w związku z art. 25a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ustawy o samorządzie gminnym, radny Antoni 

Kużel zobowiązany jest o wyłączenie z głosowania nad wymienioną uchwałą. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; obecny Niegłosujący 1; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

UCHWAŁA NR LXV/424/2023 

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na lata 2023-2032"; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:33:46 – 2:38:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska w 

imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła i omówiła autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały.  

Głos w dyskusji zabrał Radny Antoni Kużel.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 12; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 3; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na lata 2023-2032"; 

UCHWAŁA NR LXV/425/2023 

w sprawie uchwalenia "Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Łobez na lata 2023-2032"; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 14 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 2:38:36 – 2:43:15) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Radny Zbigniew Pudełko zapytał, dlaczego na budynku Urzędu Miejskiego w Łobzie nie może 

zostać umieszczona flaga Unii Europejskiej. Złoży w tej sprawie zapytanie. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski zobowiązał się do rozpoznania tego tematu bez potrzeby 

składania pisemnego zapytania. Wobec tej wypowiedzi Radny Zbigniew Pudełko wycofał się ze 

złożenia pisemnego zapytania. 

Radna Wiesława Romejko odniosła się do złożonej interpelacji w sprawie wyjazdu delegacji 

gminy Łobez do Serbii. Szkoda, że nie uzyskałam jeszcze odpowiedzi w tej sprawie.  

 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 14.  

 

Ad. 15 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:43:15 – 2:57:19) 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o pozostanie po sesji celem 

ustalenia terminów kolejnych posiedzeń Rady; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk w odniesieniu do wyjazdu delegacji 

gminy Łobez do Serbii powiedział, że nie rozumie, dlaczego Rada nie może uzyskać informacji 

w tej sprawie. W dalszej części wypowiedzi zapoznał Radę z wnioskiem Komisji Budżetowej 

wypracowanym na posiedzeniu komisji 17.04.2023 r. oraz z informacją i wnioskami Łobeskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego w sprawie aktualnej sytuacji przedsiębiorstwa. 

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Mariusza Wijatyk 

powiedział, że mamy wątpliwości czy informacje podatkowe Łobeskiego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego nie powinny być objęte tajemnicą skarbową. Poza tym od dłuższego czasu 

zabiegam o spotkanie w sprawie funkcjonowania spółki. Przewodnicząca Rady oznajmiła, że w 

sprawie spotkania radni są otwarci. Następnie poprosiła o sprawdzenie czy wypowiedź radnego 

Mariusza Wijatyka w sprawie kwestii podatkowych spółki powinna zostać objęta tajemnicą.  

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 15. 
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Ad. 16 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:57:20 – 3:02:01) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej i tak:  

- 02.04. br. udział w XVII Łobeskiej Babie Wielkanocnej; 

- 04.04. br. udział w walnym sprawozdawczym zebraniu członków Lokalnej Organizacji 

Turystycznej; 

- 20.04.br. udział w akcji sadzenia lasu zorganizowanej prze Nadleśnictwo Łobez 

- 13.04.br. obyła się wystawa Artefaktów w Bibliotece Czas to Pieniądz zorganizowana przez 

stowarzyszenia „Łabuź” Radę reprezentowała Radna Leokadia Włodarz;   

- 22.04.br. odbyły się zawody wędkarskie Koło Pstrąg Prezes Bronisław Arłukowicz „Pstrąg 

Regi o Puchar Burmistrza Łobza” w Prusinowie. Radę reprezentował Radny Zbigniew Pudełko; 

Następnie zaprosiła Radnych na spektakl teatralny w wykonaniu Amatorskiego Zespołu 

Teatralnego "Reaktywacja", który odbędzie się 28.04.br. w Łobeskim Domu Kultury oraz do 

wzięcia udziału w uroczystościach 3 i 8 maja.  

Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski poinformował, że spotkanie w sprawie funkcjonowania 

spółki, odbędzie się 8 maja br. po uroczystościach przy pomniku.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamykając pkt 16 złożyła wszystkim mieszkańcom 

życzenia udanej majówki a maturzystom życzenia połamania pióra.  

Ad. 17 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 3:02:02 - 3:02:15)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXV sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:20  

      

(Płyta CD z nagraniem wraz z konwersją zapisu audio na tekst LXV sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 


